
FINANSSTYREMØTE

Torsdag 1. juni 2023
Knaus

(Servering fra kl 16:00)

Observatører deltar i FS-møtet der det er relevant for dem.
Saker som kun er relevante for FS medlemmer og 3 faste observatører (Daglig leder, GS/GU-leder og

UKE-sjef) tas først i møtet.

SAKSLISTE
kl. 16:30 1. Protokoll fra FS-møte 4. mai 2023 v/MR
kl. 2. Innkalling og saksliste v/MR

3. HMS

Vedtakssaker
kl. 16:35 4. Oblatsøknader fra gjeldende fra høsten 2023

5. Funkepangoblater til ISFiT
6. Revidert romplan nytt og eksisterende bygg

kl 16:50 7. Godkjenning av medlemmer i Gjengutvalget (GU)
kl.16:55 8. Instruks for Gjengutvalget (GU)
kl.17:05 9. Forventningsavklaring

kl 17:15 Pause

Orienteringssaker og diskusjonssaker
Kl. 17:30 10. Budsjett UKA 23
kl. 18:00 11. Hvordan var det for UKA å få forventningen så seint? - diskusjonssak
kl. 18:20 12. Nybygg

13. Driftsorientering v/daglig leder
14. Orientering fra Studentersamfundets leder
15. Orientering fra GRIF
16. Orientering fra Gjengsekretariatet/Gjengutvalget
17. Orientering fra UKA
18. Orientering fra Finansstyrets arbeidsutvalg

Runde rundt bordet
Eventuelt
Kritikk av møtet

Studentersamfundet i Trondhjem 2022-05-26
Nora Røkaas Hermansen
Daglig leder
Eventuelt fravær meldes til daglig leder



1. Protokoll fra FS-møte 4. mai 2023 v/MR

2. Innkalling og saksliste v/MR
Nyvalgt leder av Gjengutvalget (GU) er observatør i hele møtet.
Nye medlemmer i GU presenterer seg under sak 7. Godkjenning av medlemmer i Gjengutvalget (GU)
og deltar som observatører under sak 8. Instruks for Gjengutvalget (GU)
Leder av nybyggkomiteen, Trygve Poppe Oldervoll, er observatør og deltaker i sak 8. Han deltar
digitalt.

3. HMS
Evaluering av brannøvelse.
Sesam er varslet ang evakuering

Vedtakssaker

4. Oblatsøknader fra gjeldende fra høsten 2023 - AU-vedtak -referatføres i FS-referatet

Behandlet og vedtatt i AU - referatet føres i FS-referatet. Se referat fra AU-møtet.

VEDTAK:
● Finansstyret godkjenner at Kulturutvalget innvilges 4 nye funksjonæroblater. KU vil

dermed utvides fra 12 til 16 funksjonærer.
● FS godkjenner at ITK øker antall funksjonærstillinger fra 12 til 15. De skal tilhøre

IT-funksjonær i ITK.
● Finansstyret godkjenner at Diversegjengen øker antall instruksfestede funksjonærer

fra 20 til 25.
● Finansstyret innvilger Kafé- og serveringsgjengen ett funksjonæroblat fra og med

høsten 2023. KSG vil dermed gå fra å bestå av 85 funksjonærer og 272
gjengmedlemmer, til å bestå av 86 funksjonærer og 272 gjengmedlemmer.

● Finansstyret godkjenner at Studentersamfundets Kafé- og Serveringsgjeng får
midlertidig inntil 5 oblater i et halvt år for å stifte Kafé- og Serveringsgjengens
informasjonsteknologiske Komité (KSG-IT). Ny vurdering i slutten av høstsemesteret
2023.

● Finansstyret godkjenner at TSS/TKS får én ekstra funksjonærstilling. Denne skal
tilhøre Musikkrådsleder i Knauskoret.

● Finansstyret godkjenner at Studentersamfundets Orkester (Musikerlåfte) får én
ekstra funksjonærstilling. Denne skal være leder i Samfundets Fusion Orkester (SFO).

● Finansstyret godkjenner at FG-web øker antallet aktive funksjonærer som tas opp fra
1 webutvikler under høstopptaket til 2 webutviklere under høstopptaket.

● Finansstyret innvilger Strindens Promenade Orchester to ekstra funksjonæroblat.
Dette skal tilhøre musikalsk leder og kassererer i gjengen.

5. ISFiT søker om funkepangoblaer
VEDTAKSFORSLAG: ISFiT-styret har mulighet til å fortsette som funkepanger, etter søknad fra

påfølgende ISFiT-styre, såfremt de kvalifiserer etter kriteriene satt av FS.
Søknad skal sendes Gjengutvalget og behandles i FS-AU.

ISFiT ber om å få inntil Inntil 9 funkepangoblater for ISFiT-styret.
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ISFiT Styret ønsker å ha samme mulighet som UKEStyret og være funke/gjengpanger etter
gjennomført verv. Det er kun snakk om tilgang til hybler og funkebilletter, ikke forpleiningspenger.

AU anbefaler å gi dette til ISFiT, men foreslår at søknaden sendes via Gjengutvalget (GU) til
behandling i FS-AU.

6. Revidert romplan nytt og eksisterende bygg
VEDTAKSFORSLAG: Finansstyret vedtar Nybyggkomiteéns forslag til revidert arealfordeling for

nytt og eksisterende bygg

Romoversikt rev. arealfordeling beskriver funksjonen alle rom i nytt og gammelt bygg skal ha etter

åpningen av nybygg, og hvilke gjenger/grupper som evt har ansvar for rommene. Første utgave ble

vedtatt 09.12.2021, men siden den gang har det dukket opp uavklarte behov, og situasjonen rundt

Biblioteket/Sangerhallen har endret seg.

Revisjonen vår består for det meste av mindre endringer som gjengene går god for.

Av større endringer har vi:

1. Sangerhallen disponeres til møterom, arrangerende får kjørelokale i plan 2 i nybygg.

2. Styret får fast møterom på Sangerhallen, sikring får fast arbeidslokale/lager i 1.plan av

biblioteket.

Punkt 1. har allerede vært diskutert i FS. Vi landet på denne løsningen fordi den er mindre

inngripende, og billigere enn en ombygging av sangerhallen.

Punkt 2. er en løsning som medfører at det blir mindre areal til møterom som er tilgjengelig for alle

frivillige, og mer areal som går til gjengspesifikke behov.

Selv om sambruk er målet tror vi at denne løsningen fungerer sammen med punkt 1. fordi

sangerhallen gir oss flere små møterom heller enn ett stort.

Oversikt over alle endringene siden sist vedtak:

Rom i eksisterende bygg

● Sangerhallen kommer ikke til å bygges om, men endre funksjon:

● Noras kontor disponeres til Styret

● Øvrige kontorer blir bookbare møterom

● Fellesareal tilgjengelig for alle interne

Biblioteket bygges om og deles inn i nye lokaler. Her er ikke plasseringen av vegger helt ferdig, det

kommer vi til å ta med de gjengene det gjelder. Under er en oversikt over hva som plasseres inn her:

● KLST-hybel (utvidelse)

● LK-hybel (ny)

● KU-hybel (ny)

● FS og FSUG-hybel (ny)

● Sikring kontor/lager (ny)
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Gjenganretningen (GA) omdisponeres til: gjennomfart heis, toaletter hybler (utvidelse av

toalettkapasitet på hyblene), rullestolheis hybler, parkering lift, MG-info-lager, Autocash, Posthyller

og kopi/printer, lite lager for SM

VK Strossa-lager: Disponeres om til gjenglemt-lager for garderobe. MG-info får lager på GA.

Rom i Nybygg

● Møte/anretning (rom 208): Bookbart rom i prioritert rekkefølge til kjørelokale for

arrangerende, anretning og møter.

● Møte/pause (rom 206): disponeres som arrangerende-kontor

● Pause utleie (rom UK2-12): disponeres om til garderobe for DG, VK og Sikring.

● Tørrvare bryggeri: Løses i avsatt areal for bryggeri

Forslaget skal behandles i GSK.

7. Godkjenning av medlemmer i Gjengutvalget (GU)
VEDTAKSFORSLAG. Finansstyret godkjenner Thea Kvinnegard , Ingrid Louise Heck, Amund Fredrik

Strømsnes, Bjørn Haaland Oma, David Standal, Eli Fjellbirkeland

Johannesen,Erik Thinn Tvedt, Johanne Bogen, Ola Marius Aune, Sebastian

Speleman og Solveig Mørch-Jensen som medlemmer av Gjengutvalget.

Gjengutvalget består nå av: Thea Kvinnegard (leder), Ingrid Louise Heck

(nestleder), Amund Fredrik Strømsnes (media), Bjørn Haaland Oma

(medlem), David Standal (drift), Eli Fjellbirkeland Johannesen (teknisk),Erik

Thinn Tvedt (kunst), Johanne Bogen (medlem), Ola Marius Aune

(driftsteknisk), Sebastian Speleman (medlem) og Solveig Mørch-Jensen

(baksida).

Opptak til GU er gjennomført. Følgende personer er tatt opp og skal godkjennes av FS:

Thea Kvinnegard , Ingrid Louise Heck, Amund Fredrik Strømsnes, Bjørn Haaland Oma, David Standal,

Eli Fjellbirkeland Johannesen,Erik Thinn Tvedt, Johanne Bogen, Ola Marius Aune, Sebastian Speleman

og Solveig Mørch-Jensen.

De kommer innom FS-møtet og presenterer seg.

8. Instruks for Gjengutvaget GU
VEDTAKSFORSLAG: Finansstyret vedtar Nybyggkomiteéns forslag A til instruks for gjengutvalget

med gyldighet fra 01.06.23. Denne erstatter Instruks for Gjengsekretariatet.

Nybyggkomiteen har laget to forslag til instruks for Gjengutvalget.

Forskjellen på forslagene er i punkt 3.3, der alternativ A inneholder setningen: I dialog med gjengsjef

skal GU videreformidle oblatsøknader til FS, og komme med en anbefaling på endelig oblatbudsjett.

Alternativ B er identisk bortsett fra at denne setningen er strøket.
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Forslagene ble behandlet på GSK-møtet 25. mai, og følgende ble vedtatt: GSK Støtter

Nybyggkomiteéns Forslag A til instruks for Gjengutvalget.

SNK-leder Trygve deltar (digitalt) på dette punktet.

GU er med som observatører i FS-møtet.

9.Forventningsavklaring
VEDTAKSFORSLAG: Finansstyret vedtar framlagte forslag til Forventningsavklaring for frivillige i

Studentersamfundet

Forvetningsavklaring ble godkjent av GSK med vedtak: GSK godkjenner forventningsavklaringen for
frivillige på studentersamfundet, og ber FS å fortsette med innføringsprosessen.

Forventningsavklaring finnes her: Forventingsavklaring for å være frivillig ved Studentersamfu…

Videre prosess settes nå av Finansstyret, systemet er allerede laget av ITK så om
forventingsavklaringen blir godkjent kan det lett implementers.

Orienteringssaker og diskusjonssaker

10. Budsjett UKA 23 - 15 min presentasjon + 15 min til diskusjon
UKA orienterer om status på budsjettarbeidet. pdf er sendt til FS-medlemmer på mail.

Fra Økonomisjef Sondre Vangberg:
Utdraget er på samme format som sist, men med oppdaterte tall og kommentarar.

Summane i fleire av seksjonane er relativt like forrige gang, men dei fleste kontraktene har no blitt
signert og/eller vi har komt lenger i tilbudsrundene. Vi tar sikte på å signere resterande av dei større
greiene før resten av Norge tar fellesferie, så enda meir vil vere satt til neste oppdatering.

Områdene det har skjedd størst endringar sidan sist, og som sannsynligvis også er mest interessant
er:
-Trondheim Spektrum
-Billettsalg
-Næringsliv

God lesing!

11. Hvordan var det for UKA å få forventningen så seint? - diskusjonssak 20 min
Saksunderlag fra UKA

12. Nybygg
Guide til nybyggdokumenter
Bilder fra byggeplassen og her

Byggeperiode/fremdrift
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Økonomi

Finansiering ved Styreleder

13. Driftsorientering v/daglig leder

- FK har gjennomført investering av ny digitalmikser etter å ha fått støtte fra Kulturrom.
De fikk inn 2 stk tilbud, et på 461 518,00 kr ink mva og et på 345 556,22 ink mva
Total kostnad for hele investeringen er: 345 556,22 kr ink mva
Støtten fra kulturrom er på 187 500 kr ink mva
Kostnad for Samfundet er da 158 056,22 kr ink mva. Det var budsjettert med opp til kr 200 000,-

For de spesielt interesserte har de investert i en A&H DLive C3500 ink. nødvendig system. Dette er
den typen mikser “alle” bruker nå og den kan enkelt flyttes rundt på både det nye og det gamle
bygget ved behov.

14. Orientering fra Studentersamfundets leder
- Planlegger høsten
- Kampanje om å få studenter til å melde flytting
- Daljer til nybygg?
- Støtte til nybygg fra Janus-linjeforening
- Sparebank 1, øremerking? innredning?

15. Orientering fra GRIF

16. Orientering fra Gjengsekretariatet/Gjengutvalget

17. Orientering fra UKA

18. Orientering fra Finansstyrets arbeidsutvalg
Referat fra AU-møte 11. mai 2023

Runde rundt bordet

Eventuelt

Neste FS-møte: torsdag 7. september 2023
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Hva skjer framover
● FS sommerseminar - lørdag 3. juni ?
● Semesterstart uke 33
● FUK tirsdag 15. august
● FS-møte torsdag 24. august om behov
● FS-møte torsdag 7. september
● FS-møte torsdag 5. oktober (må flyttes - torsdag 12. oktober?)
● FS-møte torsdag 2. november
● FS-møte torsdag 30. november
● FS-møte torsdag 14. desember (med juleavslutning)
● Se også FS-møteplan høst 23 og vår 24 og FS årshjul
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